
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego 

Protokół nr 6/2024 

6 Posiedzenie w dniu 19 września 2024  

Obrady rozpoczęto 19 września 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:55 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Piasecki 

2. Igor Griszczuk 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Daniel Tobjasz nieobecny 

5. Katarzyna Zarębska 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i Publicznego otworzył piąte 

posiedzenie IX kadencji 

komisji Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz zaproszonych gości i p

racowników Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący 

komisji Radny Arkadiusz Piasecki stwierdził quorum, na stan 5 radnych na Sali 

zgodnie z listą obecności jest 3 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 19 września 

br. są prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do 

porządku obrad. Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

2. Omówienie pism przekazanych przez: • Komendanta Miejskiej Policji, • 

Komendanta Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej, • Komendanta Straży Miejskiej. 



W spotkaniu organizowanym w siedzibie Miejskiej Policji we Włocławku uczestniczyli: 

Komendant Miejskiej Policji Pan podinsp. Robert Murawski, Zastępca Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej Pan Grzegorz Jankowski i Komendant Straży Miejskiej 

Pan Andrzej Krajewski oraz zaproszeni goście. Każdy z Komendantów odniósł się do 

udzielonej odpowiedzi przesłanej Przewodniczącemu komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego argumentując wskazane potrzeby w pismach, których zakup w dużym 

stopniu przyczyniły by się do poprawy i skuteczności w wykonywaniu obowiązków 

służbowych. Przewodniczący komisji każdego z Komendantów zapytał aby wskazali 

3 najważniejsze elementy wymienione pismach, które komisja weźmie pod uwagę 

przy składaniu propozycji do konstruowanego budżetu na 2025 rok.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

3. Omówienie zagadnienia w sprawie ilości i stanu technicznego schronów na terenie 

miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do przekazanej informacji w piśmie z dnia 17 czerwca br. znak 

ZKB.0012.5.2024 dokonała Pan Bogdan Mielniczek Dyrektor Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego i Bezpieczeństwa informując, iż na dzień dzisiejszy nadal brak jest 

uregulowań prawnych w tym zakresie oraz także poinformował ile schronów jest na 

terenie miasta oraz jaki jest obecny ich stan techniczny. 

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań.  

5. Zakończenie obrad komisji. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego Pan Arkadiusz Piasecki zakończył obrady w dniu 19 

września br.  

 Obradom Przewodniczył Arkadiusz Piasecki Przewodniczący Komisji  

 Porządku Prawnego i Publicznego 

Przygotował(a): Joanna Bednarska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


